
RC-907A 全自动电脑钉跟机

产品名称 RC-907A 全自动电脑钉跟机

公司名称 东莞市盛浩机械制造有限公司

价格 面议

规格参数 加工定制:是
鞋类型:皮鞋
操作类型:全自动

公司地址 东莞市寮步镇塘唇村当岭街

联系电话 83309330 13809824330

产品详情

rc-907a 全自动电脑钉跟机

尺   寸：990*850*2200mm

净   重：415kg

空压源：0.6mpa

功   率：0.2kw

电   压：220v/50hz

产   能：2000pairs/8hrs

特点：

本机适用于任何男女鞋类的钉跟作业采用进口plc控制系统，准确、高效、气油平衡缸能自动调整压着任
何高度的鞋跟，且使鞋跟不受损伤及无需制压模，经济方便装钉箱可提供1-13颗6-30mm任何长度的钉子
和螺钉配有自动次序打钉选择钉子钉入的角度采用独特设计可避免穿透鞋跟自动送钉机构具有安全保护
装置的上钉臂，可避免伤害操作者本机具有三种打钉模式，确保打钉时鞋跟不会因压力过大而产生破裂

features:

this machine is applicable to nailing operation of any shoes/boots for men and womenthe imported plc control system
can achieve an accurate and efficient operation.the gasoline balance cylinder can press heel of any height and protect
heel from damage.it is economical and practical for on need of pressing mould.the nailing box can provide 1-13 pieces
6-30mm nails and screws of any length. it is provided with automatic nailing order selection function.the nailing angle



can avoid penetrating through heelthe nail charging arm of automatic nail feeding device is fixed with safety device,
which can keep the operation from injurythe three nailing mode options can secure the heel from breaking dut to over
pressure of striking

本产品的加工定制是是，鞋类型是皮鞋，操作类型是全自动，头数是单头，产品类型是全新，品牌是荣
程，型号是RC-907A，生产能力是200（双/小时），钉长度是30（mm），钉管径是3（mm），功率是0.2
（Kw），外形尺寸（长*宽*高）是990*850*2200（mm），装箱尺寸（长*宽*高）是1200*920*2300（mm）
，净重是415（Kg），毛重是430（Kg），规格是990*850*2200
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